
 Protokół Nr XXI/2015 
z posiedzenia XXI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Gostyninie VII

kadencji z dnia 7 października 2015 roku.

Stan – 15
Obecni –13
Lista obecności w załączeniu.

Obrady rozpoczęto o godzinie 17.00, a zakończono o godzinie 17.05.

Do punktu 1

Otwarcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Robacki – Otwieram obrady XXI sesji nadzwyczajnej
Rady Miejskiej  VII  kadencji.  Witam serdecznie Burmistrza  Miasta  Pana Pawła  Kalinowskiego,
witam Wiceburmistrza Pana Pawła Pachniewskiego, witam Panią Skarbnik Bożenę Sokołowską,
witam  Panią  Sekretarz  Hannę  Adamską,  witam  Pana  Tomasza  Antonowicza  Podinspektora
Wydziału  Inwestycji  i  Gospodarki  Przestrzennej,  witam  koleżanki  i  kolegów  Radnych,  witam
media, witam pracownice biura rady miejskiej.

Do punktu 2 

Uchwalenie zmian w porządku obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Robacki – Porządek obrad Państwo otrzymali.

Przewodniczący odczytał porządek obrad.

Radni nie zgłaszali pytań i uwag do przedstawionego porządku. 

Za przyjęciem porządku obrad głosowano następująco:

Za- 13 Przeciw- 0 Wstrzymało się- 0 

Porządek obrad został przyjęty.

Porządek sesji:
1. Otwarcie obrad.
2. Uchwalenie zmian w porządku obrad.
3. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Budżetową Miasta Gostynina na rok 2015.
4. Zamknięcie obrad.



Do punktu 3

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Budżetową Miasta Gostynina na rok 2015.

Skarbnik  Miasta  Bożena  Sokołowska  –  Szanowni  Państwo,  zaszła  konieczność  dokonania
zmiany w budżecie  Miasta  na  2015 rok  w trybie  nadzwyczajnym,  ponieważ w poniedziałek  5
października, została otwarta oferta  na remont nawierzchni, wykonanie zadania inwestycyjnego o
nazwie „Remont nawierzchni jezdni i chodników na drodze gminnej ulicy Armii Krajowej. Przetarg
ogłaszany  był  po  raz  drugi  i  w  budżecie  Miasta  na  to  zadanie  została  zaplanowana  kwota
174.000,00 zł.,  natomiast  złożona oferta  opiewa na   196.961,00 zł.  Jest  możliwość wykonania
remontu w tym roku, stąd  Burmistrz zwrócił się do Państwa z projektem uchwały o przeniesienie
środków  na to zadanie. Środki te, będą przeniesione z zadania – Skatepark i lodowisko. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Robacki – Projekt uchwały, nie był opiniowany przez
żadną  komisję,  natomiast  był  przedstawiony  na  posiedzeniu  Klubu  Radnych  IdG  w  dniu
wczorajszym.

Radni nie zgłaszali pytań i uwag. 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowano następująco:

Za-13 Przeciw- 0 Wstrzymało się- 0

UCHWAŁA NR 100/XXI/2015 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

Do punktu 4

Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Robacki  - Zamykam posiedzenie XXI nadzwyczajnej
sesji Rady Miejskiej, VII kadencji. Dziękuję wszystkim za przybycie. 

Spisała:
Julita Pilichowicz

Przewodniczący Rady Miejskiej

          Andrzej Robacki 


